



JAZZ MEETS CLASSIC

Liner-Notes:

Mit diesem Album wollen wir erneut die Grenzen des Jazz überschreiten und befassten uns mit klassischen Kompositionen von Villa-Lobos, De Falla, Tárrega und Márquez. Ebenso lieben wir den Latin-Jazz von Gismonti und Corea, den Tango Nuevo von Piazzolla sowie die Musette. Die Schönheit dieser Werke inspirierte uns zu neuen Ideen. Musik aus Spanien, Frankreich, Amerika, Brasilien, Mexiko, Argentinien und Kuba – die Vielfalt der Musik war uns ein buntes Fest der Inspiration. La Fiesta!

With this album we want to cross the boundaries of jazz again and deal with classical compositions by Villa-Lobos, De Falla, Tárrega and Márquez. We also love the Latin jazz of Gismonti and Corea, the Tango Nuevo by Piazzolla and the musette. The beauty of these works inspired us to new ideas. Music from Spain, France, America, Brazil, Mexico, Argentina and Cuba - the diversity of music was a colorful festival of inspiration for us. La Fiesta!

Download tracks for Radio-Station:

Track 1: [La Fiesta \(4:47\)](#)
Track 11: [Agua e vinho \(4:25\)](#)
(320k bitrate)

NEW CD-Album (Autumn 2021)

JAZANDO GUITAR DUO:
„La Fiesta“Label: Calygram Records
LC 51344

Barcode: 198000851224



We recommend for radio:
Track 1: La Fiesta (4:47)
Track 11: Agua e vinho (4:25)
(320k bitrate)

RADIO INFORMATION

Jost Edelhoff: Guitar
Christoph Steiner: Guitar

More Information:www.jazando.de/cd

CD im Handel / In Stores
[Jazando at Amazon](#)

JAZANDO GUITAR DUO
www.jazando.de
info@jazando.de
Tel.: +49-2302-2035509
Germany